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Porządek  posiedzenia Komisj i Rolnictwa... Nr 10/05 z dniu  28 
września  2005 r  – godz. 13 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady. 
3. Opinia w spr. wykonania budŜetu za I półrocze 2005 r. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Krzysztof 

Matyjasik -   Przewodniczący Komisji , przywitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad  
oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 7 spośród 8 osobowego składu Komisji , co 
stanowi kworum do p odejmowania prawomocnych 
decyzji. 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 
Radna nieobecna: Teresa Grzybowska. 

 
 

Przewodniczący Komisji przedstawił  porządek i zaproponował 
zmianę tj. punkt 3 Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady 
wstawić w miejsce pkt. 2  i  poddał pod głosowanie . 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad wraz z niniejszą zmianą. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 

 
Przewodniczący  Komisji Krzysztof Matyjasik  poddał pod 
głosowanie: 
 
 

Protokół Nr 9/2005 z dnia  17 sierpnia 2005 r 
  

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  
Protokół Nr 9/2005 bez uwag. 

 
 
 
Ad. 2. Komisja zaopiniowała następujące  projekty  uchwał pod 

obrady Rady 
 
 
  Radny Bogdan śabiński  

 - jako wnioskodawca przedstawił :  
 

- proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XXII/247/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 r w spr. 
ustalenia stawek procentowych opłaty adiacenckiej 
 
 
Następnie wyjaśnił, iŜ przedłoŜony proj. uchwały jest juŜ 
poprawiony po konsultacji z radcą Prawnym . Przedstawił 
uzasadnienie do proj. uchwały, opinię Radcy Prawnego oraz  
dodatkowe uzupełnienie  uzasadnienia oraz wyrok NSA w spr. opłat 
adiacenckich. W dniu 27-09-2005 r odbyło się zebranie wiejskie w  
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Niestkowie, na którym zobowiązano mnie jako radnego i Sołtysa do 
wystąpienia do Rady Gminy w spr. uchylenia uchwały z dnia 21 
grudnia 2004 r w spr. opłat adiacenckich w oparciu o przedłoŜone 
dokumenty zmierzające do uchylenia w//w uchwały.  Wniosek taki 
został przedłoŜony Wójtowi. Na Komisji Rewizyjnej próbowano 
twierdzić, Ŝe opłaty adiacenckie nie dotyczą siedliska rolnika. 
Natomiast ustawa mówi o gruntach rolnych, a nie o siedliskach 
Moim zdaniem opłaty adiacenckie dotyczą  rolników. Wnoszę do 
Komisji o  uchylenie tej uchwały 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik  poddał pod 
głosowanie niŜej wymieniony proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XXII/247/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 r w spr. 
ustalenia stawek procentowych opłaty adiacenckiej 
 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. uzgodnienia odlądowej granicy pasa 
ochronnego wybrzeŜa morskiego 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
 
- proj. uchwały w spr. nadania nazwy ulicy w obrębie 
Dębina 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. zlecenia Komisji Rewizyjnej 
dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 
Michała Piechockiego 
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Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r 

 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
 

Ad. 3.  Ocena realizacji budŜetu za I półrocze 2005 r. 
 
 
 
 W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji Krzysztof 

Matyjasik  poddał pod głosowanie  
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 - Informację o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Ustka 

za I półrocze 2005 r 
 
.  

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w informację . 
 

 
 

Ad. 4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
  
 
 

Przedsiębiorstwo Państwowej Komunikacji Samochodowej w 
Słupsku 
- dot. zaopiniowania zasadności  wniosku mieszkańców – uczniów 
wsi Objazda w spr. przywrócenia autobusu  na linii Słupsk – Gabino 
przez Objazdę o godz. 20 15  

 
 

 
Komisja popiera wniosek o przywrócenie kursu w/w 
autobusu.  
 
 
Komisja przyjęła  do wiadomości : 

 
 

1. Pismo BETA – STYL dot. rozliczenia odszkodowań i 
dopłat z tytułu podjęcia Uchwały Nr XXV/276/2005 Rady 
Gminy Ustka z dnia 22 kwietnia 2005 r. 
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2. Sprawozdanie z realizacji zadań  MG OPS w Ustce za 

okres od 01-01-2005 r do 30-06-2005 r z terenu Gminy 
Ustka 

 
3. Odpowiedź na wnioski Komisji z dnia 17 sierpnia 2005 r  
Protokół Nr 9/05 

 
 
 
Przewodniczący Komisji  Krzysztof Matyjasik 
- przedstawił treść pism skierowanych  przez Przewodniczącego 
Rady Gminy na Komisje  

 
1. Czy na Sesjach Rady Gminy naleŜy dalej kontynuować 

występy artystyczne dzieci szkolnych 
 

 
Komisja opiniuje pozytywnie występy artystyczne dzieci 
na Sesjach związanych z uroczystościami i świętami jako 
występy okolicznościowe. 
 
 
2. Rada Sołecka Machowinko 

- zwraca się z prośbą o wybudowanie Świetlicy w m. 
Machowinko 

 
 

Komisja popiera w/w wniosek. 
 
 
Członek Komisji Halina Lempek 
- wnioskuję o przełączenie oświetlenia pomiędzy szkołą, a Osiedlem 
bloków w m. Objazda z licznika szkolnego na licznik ogólny (6 lamp) 
 

 
 Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w wniosek 
 
 



- 9 – 
 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek. 

 
 
 
  Członek Komisji Edward Sasko 
  - rozwaŜyć moŜliwość budowy  remizy i Świetlicy ( w jednym budynku) 

w m. Starkowo po realizacji zadania remizy w m.  MoŜdŜanowo.  
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 
głosowanie w/w wniosek 

 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
wniosek. 

 
 
Członek Komisji Jan Dudka 
- ustawić znak ograniczający prędkość do 40 km /godz.  na drodze 
gminnej w m. Nowe Duninowo 
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 
głosowanie w/w wniosek 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
wniosek. 
 

 
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji    
o godz. 14 30   zamknął obrady Komisji. 
 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
   
  Protokołowała                        Przewodniczący Komisji 

      GraŜyna Frankiewicz    
         KRZYSZTOF  MATYJASIK 

 
 
 
 
 
 

 


